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Vragen van het lid Berndsen (D66) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht dat de politie het rijbewijs van dronken fietsers inneemt. 
(ingezonden 10 juli 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat de politie het rijbewijs van dronken 
fietsers inneemt?1 

Vraag 2
Klopt de berichtgeving dat negen van de vijfentwintig politiekorpsen tot 
inname van het rijbewijs overgaan? Zo ja, bij welke korpsen is dat het geval 
en hoe vaak hebben zij in 2011 en 2012 een rijbewijs ingevorderd van een 
dronken fietser? Zo nee, wat klopt er niet? 

Vraag 3
Hoe verhoudt inname van het rijbewijs bij dronken fietsers zich naar uw 
mening tot de Wegenverkeerswet, in het bijzonder de artikelen 8 en 164? 

Vraag 4
Deelt u de mening van het Openbaar Ministerie dat agenten het rijbewijs niet 
mogen invorderen van iemand die dronken op zijn fiets zit? Zo ja, bent u 
voornemens maatregelen te treffen waardoor de politie per direct de 
Wegenverkeerswet eenduidig toepast en niet langer sprake is van onrechtma-
tige strafvordering van het rijbewijs? 

Vraag 5
Indien sprake er is geweest van onrechtmatige vordering van rijbewijzen, op 
welke wijze komt u dan de fietsers, wiens rijbewijs is ingenomen, tegemoet in 
de geleden schade?

1 http://www.nu.nl/binnenland/2854541/rijbewijs-dronken-fietsers-ingenomen.html
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